
Referat af 

Bestyrelsesmøde Grundejerforeningen Ålevænget 

tirsdag, den 25. april 2023 kl. 19.30 

Sted: Claus nr. 51 – fraværende Jan (nr. 24) 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde den 31. januar 2023 

Godkendt. 

 

2. Opfølgning på sidste møde 

Martin skal printe de nye vedtægter så de kan underskrives. 

 

3. Arbejdsdag – planlægning 

Pga. forårets sene komme bliver der kun én arbejdsdag den 1. oktober 2023 kl. 10-14 (der serveres 

grillpølser fra kl. 13). 

 

4. Gennemgang af regnskab og budget 

Claus sender kontingentopkrævninger ud i næste uge (uge 18). 

 

5. Internet hjemmeside 

Morten har foranlediget, at mailudsendelse fra hjemmesiden virker igen. 

Martin har hidtil stået for at lægge indhold på hjemmesiden. Denne tjans overtager Niels. 

 

6. Internet fiber 

Vi er i fuld gang med at prøve at få FIBIA A/S til at levere fiber til vejen. Der er p.t. 10 tilmeldte. Der 

er deadline den 30. april. Hvis dette mislykkes, så er der lige kommet tilbud fra BornFiber om, de vil 

sætte et fiberprojekt i gang i Nyråd.  

Morten vil gerne gå en runde på Ålevænget fredag, for at se, om han kan få flere til at melde sig til. 

 

7. Græsudvalg 

Claudio har sagt ja til at gå med trimmeren. Vi beder Erik vise ham, hvordan den betjenes m.v. 

 

8. Sommerfest 

Peter har trukket sig ift. At arrangere og huse sommerfesten i år. Morten laver et opslag på 

FaceBook om der er nogle andre, der vil løfte opgaven med at planlægge sommerfesten. 

 

9. Eventuelt 

Kommunen har klippet lidt mere i roserne mod Kalvehavevej. Vi tænker ikke de er færdige endnu. 

 

10. Næste møde. 

Det bliver den 25. juli 2023 hos Jan (nr. 24). 

Martin spørger suppleanterne, om de fremadrettet vil deltage i bestyrelsesmøderne. 


